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Spørgsmål nr. S 494 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Sundheds- og ældreministeren 

Dato: 23. december 2019 

Stillet af: Liselott Blixt (DF)  

Hvad er ministerens holdning til, at flere patienter, som får vederlagsfri 

fysioterapi, ikke kan få den træning, de er vant til, da der ikke er mere 

økonomi i år på grund af den stigning man har oplevet hos 

fysioterapeuterne?  

(Spm. nr. S 494). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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